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Ze strony internetowej PZJ moÅ¼emy siÄ™ dowiedzieÄ‡ o zmianie siedziby biura ZwiÄ…zku.
Istotna sprawa, ale w gruncie rzeczy techniczna. Na marginesie - nie potwierdziÅ‚y siÄ™ plotki, Å¼e
obecny zarzÄ…d planuje przenieÅ›Ä‡ siedzibÄ™ ZwiÄ…zku do Poznania czy do Baborówka, bo i
takie gÅ‚osy daÅ‚o siÄ™ sÅ‚yszeÄ‡. Dlaczego piszÄ™  o plotkach? Bo te rodzÄ… siÄ™ wtedy,
kiedy nie ma informacji. A jeÅ›li brak informacji jest permanentny, to plotki zaczynajÄ… siÄ™
mnoÅ¼yÄ‡, potÄ™gowaÄ‡, Å¼yÄ‡ wÅ‚asnym Å¼yciem.

Informacji!!!W piÄ…tek 2 paÅºdziernika miaÅ‚o miejsce zebranie zarzÄ…du PZJ. To zdaje siÄ™ na
tym zebraniu przypieczÄ™towana zostaÅ‚a sprawa zwolnienia z pracy Konrada Rychlika. PiszÄ™
&bdquo;zdaje siÄ™&rdquo;, bo dowiedzieliÅ›my siÄ™ o tym z portalu internetowego
&bdquo;Åšwiata Koni&rdquo;. Na stronie PZJ nie znajdziemy o tym ani sÅ‚owa. Nie zamierzam w
tym momencie oceniaÄ‡ tego faktu (o ile faktycznie miaÅ‚ miejsce), ale jeÅ›li Konrad Rychlik
przepracowaÅ‚ w biurze PZJ 15 lat i dla ludzi ze Å›rodowiska, a zwÅ‚aszcza z tych konkurencji
jeÅºdzieckich, którymi siÄ™ zajmowaÅ‚, byÅ‚ jedynym i podstawowym Å‚Ä…cznikiem z PZJ,
wypadaÅ‚oby poinformowaÄ‡ o jego odejÅ›ciu. ChociaÅ¼by po to, aby  podaÄ‡, kto teraz przejmie
ten obszar, jakim zajmowaÅ‚ siÄ™ kol. Rychlik. To jest przecieÅ¼ istotna informacja z punktu
widzenia ciÄ…gÅ‚oÅ›ci pracy biura PZJ. Zdaje siÄ™, Å¼e nastÄ…piÅ‚y jeszcze inne ruchy kadrowe.
Dlaczego do dziÅ› nie ma o tym Å¼adnej oficjalnej informacji? Panowie &ndash; te sÅ‚owa kierujÄ™
do czÅ‚onków zarzÄ…du, w tym niedawno wybranego prezesa &ndash; jesteÅ›cie to winni
Å›rodowisku. JeÅ›li nawet caÅ‚e Å›rodowisko jest dla Was nieistotne, to chociaÅ¼ pamiÄ™tajcie o
tych, którzy na Was gÅ‚osowali. PamiÄ™tajcie o tym choÄ‡by w swoim interesie. Nie informujÄ…c
Å›rodowiska o istotnych decyzjach, jakie podejmujecie, denerwujecie ludzi. Nie rozumiecie, Å¼e
zapÅ‚acicie za to podczas wyborów? Czy wstydzicie siÄ™ swoich decyzji? Czy teÅ¼ moÅ¼e
koniecznoÅ›Ä‡ przeprowadzki byÅ‚a tak wielkim wyzwaniem dla Waszych intelektów, Å¼e nie
jesteÅ›cie juÅ¼ w stanie spÅ‚odziÄ‡ kilkuzdaniowego komunikatu? A moÅ¼e uwaÅ¼acie, Å¼e
lepiej nic oficjalnie nie mówiÄ‡, w myÅ›l zasady, ciszej nad tÄ… trumnÄ…?WaÅ¼ne wydarzenie?
Gdyby nie Wojciech Pisarski i jego komunikaty na facebooku, to pewnie pies z kulawÄ… nogÄ…
nie wiedziaÅ‚by, Å¼e 14 paÅºdziernika w Warszawie odbÄ™dzie siÄ™ kongres Europejskiej
Federacji JeÅºdzieckiej (EEF). Za kilka dni waÅ¼ne wydarzenie  w Å¼yciu naszego ZwiÄ…zku, ale
o tym na stronie internetowej PZJ teÅ¼ nie znajdziemy ani Å›ladu informacji. Zjazd EEF nie jest
zwykÅ‚a ceremoniaÅ‚kÄ…, którÄ… trzeba odbÄ™bniÄ‡ i zapomnieÄ‡ o niej. Na tym zjeÅºdzie
odbÄ™dÄ… siÄ™ wybory nowych czÅ‚onków zarzÄ…du. Do tej pory we wÅ‚adzach, a konkretnie w
zarzÄ…dzie, reprezentowali nas, kolejno: MichaÅ‚ Wróblewski, a nastÄ™pnie Wojciech
Markowski. Polski ZwiÄ…zek JeÅºdziecki powinien zrobiÄ‡ wszystko, aby do wÅ‚adz wszedÅ‚
kolejny Polak. Mamy do tego &bdquo;moralne&rdquo; prawo, a jako gospodarze spotkania &ndash;
bardzo dobrÄ… okazjÄ™.Nie zamierzam siÄ™ w tym momencie wdawaÄ‡ w dyskusjÄ™, kto
powinien byÄ‡ kandydatem polskiej strony do miejsca "zwolnionego"  przez przedwczeÅ›nie
zmarÅ‚ych panów Wróblewskiego i Markowskiego. Pytanie brzmi, czy w ogóle obecne wÅ‚adze PZJ
takiego kandydata majÄ…? Czy prowadzÄ… jakÄ…Å› politykÄ™, aby on zostaÅ‚ wybrany?  Czy w
ogóle widzÄ… takÄ… potrzebÄ™? Mam co do tego powaÅ¼ne wÄ…tpliwoÅ›ci. Nie wynikajÄ… one
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tylko z faktu, Å¼e na stronie internetowej PZJ nie ma tym wydarzeniu cienia informacji. Chodzi teÅ¼
o to, Å¼e nie ma Å›ladu przygotowaÅ„ do tego wydarzenia.ZapytaÅ‚em dziÅ› dwóch Marcinów - 
Szczypiorskiego i Konarskiego, czy wiedzÄ… o zjeÅºdzie EFI w Warszawie i czy zostali na to
wydarzenie zaproszeni? Obaj potwierdzili, Å¼e wiedzÄ…, ale od bardzo niedawna, ale Å¼adne z
nich nie zostaÅ‚ zaproszony. Dlaczego moim zdaniem powinni zostaÄ‡ zaproszeni?   Odpowiem tak.
Gdybym byÅ‚ prezesem PZJ i zaleÅ¼aÅ‚o mi, aby ktoÅ› z Polski zostaÅ‚ wybrany do wÅ‚adz EEF, to
zadbaÅ‚bym o odpowiedniÄ… oprawÄ™ zgromadzenia generalnego tego ciaÅ‚a. MiÄ™dzy innymi
poprzez zaproszenie na nie wszystkich byÅ‚ych prezesów PZJ, a takÅ¼e wszystkich tych ludzi,
którzy byli lub sÄ… we wÅ‚adzach FEI. W tym drugim wypadku jest to krótka lista (mowa o
Å¼yjÄ…cych): WÅ‚adysÅ‚aw Byszewski, Andrzej OrÅ‚oÅ›, Adam WÄ…sowski i wspomniany
Marcin Konarski. Wiadomo, Å¼e ze wzglÄ™du na stan zdrowia dwaj pierwsi panowie nie mogliby
skorzystaÄ‡ z zaproszenia, ale dwaj pozostali tak.ObecnoÅ›Ä‡ tych osób (byÅ‚ych prezesów oraz
panów W. i K.) dodaÅ‚aby splendoru zjazdowi, podkreÅ›liÅ‚a, iÅ¼ przywiÄ…zujemy do niego
naleÅ¼nÄ… wagÄ™, a przede wszystkim pokazaÅ‚aby, Å¼e nie wypadliÅ›my sroce spod ogona,
Å¼e mieliÅ›my i mamy swoich ludzi w FEI, to tym bardziej zasÅ‚ugujemy no to, aby
&bdquo;nasz&rdquo; czÅ‚owiek zostaÅ‚ wybrany do zarzÄ…du EEF na tym zjeÅºdzie. Ale czy
obecne wÅ‚adze PZJ doceniajÄ… rolÄ™ tego zagadnienia &ndash; nie sposób na to pytanie
odpowiedzieÄ‡. Nie sposób nawet powiedzieÄ‡, czy wiedzÄ… o tym, Å¼e sÄ… gospodarzami
zjazdu European Equestrian Federation?Marek Szewczyk 
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